

冷饮市场悄然涨价“冷饮自由”不容易

融媒记者 杨晨

今日视点

气温不断升高带动冷饮市场进入旺季... 冷饮自由似乎成了一种奢望。

一元雪糕越来越少 小布丁消失

“今年的雪糕贵了不少。”昨天,在人民北路一家雪糕批发店购买雪糕的张女士埋怨说...

就花20几元。“像伊利、蒙牛的雪糕,两块钱以下能买的种类很少,都是三四块一根。”张女士说。

于利润空间越来越小,一些零售价在1元左右的雪糕,卖一箱才能赚1元或1.5元,因为赚得少,干脆就不进货了。

困难,新品往往从一开始销售时定价就会高些,但消费者依然愿意为了“尝鲜”买单。

捡到钱包不动心 完璧归赵受赞扬

日前,大中街道恒北村5组村民陈树生,在走村串户收购蒜回家,途经南阳镇乡村11组西水泥路时捡到一只钱包...

陈树生从失主证件中找到了失主电话号码,拨打电话联系失主夏存美,让他来恒北取回钱包。

践行核心价值观 凝聚社会正能量



6月5日,丰华街道在区图书馆三楼多功能厅开展“永远跟党走”学党史主题演讲赛。街道12名基层党组织推选通过预赛选拔参加当天决赛。

日前,笔者在城区长乐片区老旧小区综合整治工程现场,看到正在忙碌的区市政管理所副所长陈昌明。他双脚沾满泥土,正指导施工人员按技术规范铺设污水管道...

陈昌明:为了心中那份执着

自2013年3月份进入区住建局工作以来,陈昌明一直奋战在城市建设第一线。始终坚守“5+2、白+黑”的工作作风,为大丰美丽城市建设贡献智慧和力量。

Advertisement for the 'Celebrating 100 Years of the Founding of the Communist Party of China Knowledge Competition'. It features a red background with the Communist Party logo and text about the competition.

招标公告 (Tender Notice) for the reform and reconstruction of agricultural water conservancy projects in Fenghua Street, Dafeng. It lists the project details and contact information.

中标结果公示 (Tender Result Announcement) for the Haihe River flow control and treatment project in Wanliang Town. It announces the winning bid and lists the project details.

大丰高新区高丰路及阜南道路绿化工程 评标结果公示 (Evaluation Result Announcement) for the greening project in Dafeng. It lists the qualified bidders and their bids.

招标公告(二次) (Second Tender Notice) for a fire alarm system project in Dafeng. It provides details about the project and the bidding process.

招标公告 (Tender Notice) for a basketball court repair project in Sanqian Primary School. It lists the project details and contact information.

竞价公告 (Bidding Notice) for the purchase of landscaping materials in Dafeng. It lists the items and the bidding process.

竞标的公告 (Bidding Notice) for a tree purchase project in Dafeng. It lists the tree species and the bidding process.

公告 (Notice) regarding social insurance services. It provides information about the payment of social insurance fees and the contact information for the service center.

中标结果公示 (Tender Result Announcement) for a procurement project in Dafeng. It lists the winning bidder and the project details.

遗失启事 (Lost and Found Notice) regarding a missing job registration book and other documents. It provides contact information for the person reporting the loss.

招标公告 (Tender Notice) for a power line dismantling project in Dafeng. It lists the project details and the bidding process.

招标公告 (Tender Notice) for a tree purchase project in Dafeng. It lists the tree species and the bidding process.